
 

 

Ordinarie styrelsemöte SDHF på dyktanken ondag 13 juli 2012 
 

 

1. Nagamon öppnade mötet  

 

2: Agendan fastställdes till justeringsmän valdes Åke och Hans Ö. 

 

3 Container redovisning, Lars G leder arbetet med rensning under sommaren, besök tarvas. 

Det bestämdes att vi skall göra fortsatt arbete V30,  Ti 24 eller To 26. Hans B kontaktar Lars och 

bestämmer dag. 

 

4 Blästring uppfräschning av SVEA. Nagamon har fått in offert, återstår att fixa sponsor eller 

medfinansiär, Nagamon diskuterar detta med Pernilla vid deras möte senare. 

 

5. Doppingen, Nagamon föreslår att vi skall göra ett försök att få till stånd upprustning av 

Doppingen och ROVn genom elevarbeten med handledning. Panne Träff ej ännu kontaktad. 

 

6.  Lagring av data, punkten bordlägges tillsvidare i väntan på rapport från Johan. 

 

7. ROVn se punkt 5, renoveringsutrymme saknas fn. 

 

8. Vision 2020, plan för långsiktigt arbete. Anders W och Hans Ö redovisade från sitt arbetsmöte 

under dagen. 

 

9. Övriga frågor: Unn finns nu i Sundsvall hos Mats Andersson Hans Ö föreslår att vi tar 

kontakt och kollar läget. Anders W föreslår att vi förlägger ett styrelsemöte till Liden och gör ett 

besök hos Mats och UNN. Ubåten ”Spiggen” Hans Ö föreslår att vi  undersöker möjligheterna 

att få den upplagd på Galärvarvet. Dessa strävanden föreslås ingå i Vision 2020. 

Mötet diskuterade även inköp av Carlson utrustning, ingen rapport om resultat ännu. 

 

10. Nagamon avslutade mötet. 
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Hans Bohlin   Hans Örnhagen  Åke Johansson 

 

 

 


